
Z á p i s
z jednání Rady SMOOS konané dne 13. 12. 2021 od 15:00 hodin

ve velkém sále DK Strakonice                                                             
Přítomni: dle prezenční listiny

Program jednání:                      
1. Zahájení
2. Schválení programu jednání
3. Volba ověřovatele jednání, určení zapisovatele zápisu
4. Zajištění Valné hromady SMOOS (Inventarizace)
5. Převody majetku – Infrasety, změny v Technickém průkazu
6. Různé

1. Zahájení
Předseda SMOOS Ing. Václav Valhoda přivítal přítomné a zkonstatoval, že Rada 
SMOOS je usnášeníschopná, poté zahájil jednání. 

2.  Schválení programu jednání
Předseda seznámil přítomné s navrženým programem a požádal o jeho 
doplnění. Žádný podnět na změnu nebo doplnění nebyl podán.
Předseda dal o programu hlasovat.
Výsledky hlasování: Pro:   9               Proti: 0                       Zdržel se: 0
Rada SMOOS schvaluje program jednání beze změn.

3.   Volba ověřovatele zápisu, určení zapisovatele zápisu
Ing. Valhoda navrhl zapisovatelku Ing. Ivetu Švelchovou, navrhovatele Usnesení 
Jiřího Irala, ověřovatele Zápisu Ing. Luboše Peterku. Předseda dal o návrhu 
hlasovat.
Výsledky hlasování: Pro:    9               Proti: 0                       Zdržel se: 0
Rada SMOOS volí zapisovatelku Ing. Ivetu Švelchovou, navrhovatele 
Usnesení Jiřího Irala a ověřovatele Zápisu Ing. Luboše Peterku.

               
4. Příprava Valné hromady SMOOS (inventarizace)
Rada SMOOS projednala program a jednotlivé body programu, včetně 
vystoupení hostů, ředitele ČSAD STTRANS a senátora a ředitele Nemocnice 
Strakonice, a. s. Rada SMOOS projednala plán inventarizace a složení 
inventarizační komise. Inventarizace proběhne v lednu 2022.
Předseda dal o návrhu hlasovat.
Výsledky hlasování: Pro:    9               Proti: 0                       Zdržel se: 0
Rada schvaluje program VH SMOOS na 13.12.2021 od 16 hodin.

   5. Převody majetku – Infrasety, změny v Technickém průkazu
Z POV JčK DT 7/2018 byly pořízeny 3 ks infrasetů, projekt je již po udržitelnosti, 
a   proto Rada SMOOS navrhla převedení infrasetů do majetku měst, ve kterých 
jsou infrasety umístěny. Místostarosta města Blatná pan Pavel Ounický přednesl 
informace, jak postupovat při převodu infrasetu a přívěsného vozíku na města.
Rada SMOOS doporučuje VH SMOOS převedení infrasetů z majetku 
SMOOS na jednotlivá města – Blatnou, Bavorov a Volyni.



6. Různé
Jiné podněty k jednání nebyly předloženy.

Závěr
Na závěr Rada jednomyslně schválila návrh na Usnesení z jednání Rady SMOOS ze 
dne 13. 12. 2021 a předseda jednání Rady ukončil. 

Strakonice 13. 12. 2021

Zapsala:  Ing. Iveta Švelchová                                                          

Ověřil: Ing. Luboš Peterka



Usnesen í
z Rady SMOOS konané dne
13. 12. 2021 od 13:00 hodin

v zasedací místnosti MAS Strakonicko, z. s.                                                             
R – 13/12/21

Rada SMOOS:

      I. Volí:
a) zapisovatelku z Rady SMOOS Ing. Ivetu Švelchovou
b) navrhovatele Usnesení Jiřího Irala
c) ověřovatele Zápisu z Rady SMOOS Ing. Luboše Peterku

II.   Schvaluje:
a)  program Rady SMOOS beze změn
b) program VH na 13. 12. 2021 od 16,00 hodin 
c) Usnesení z jednání Rady SMOOS ze dne 13. 12. 2021

  
  
     III.  Doporučuje:

a) VH SMOOS převedení infrasetů z majetku SMOOS na jednotlivá města 
– Blatnou, Bavorov a Volyni 

Strakonice dne 13. 12. 2021

  

Ověřil: Ing. Luboš Peterka

Zapsala: Ing. Iveta Švelchová
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